Come, Hear the Music

來,聽那歡樂歌聲

He Is Born, the Divine Christ Child

祂生來就是神聖的基督

Bilingual Choir

粤/英語堂詩班

Come, hear the joyful music ringing
Come, hear the message that it brings.
Come, hear the voice of angels singing.
Gloria, gloria. Gloria, gloria.
Glory, glory to the new born King.

來,聽那歡樂歌聲高唱.

聽它帶給你的信息.

聽那天使美妙的歌聲.

榮耀,榮耀.榮耀,榮耀.

榮耀,榮耀歸於新生王.

Come, hear the joyful music ringing Come, hear the message that it brings. Come, hear the voice of angels singing, Gloria, gloria. Gloria, gloria, Glory, glory to the new-born King.

來,聽那歡樂歌聲高唱聽它帶給你的信息聽了帶給你的信息聽那天使美妙的歌聲樂雅,榮耀,榮耀,榮耀

Joyful all ye nations rise
Join the triumph of the skies
With the angels let us sing,
Glory, glory to the new-born King

興起地上衆生靈 響應天上讚美聲 我們與天使同唱

榮耀,榮耀歸於新生王

Come, hear the joyful music ringing Come, hear the message that it brings. Come, hear the voice of angels singing,

> 來,聽那歡樂歌聲高唱 聽它帶給你的信息 聽那天使美妙的歌聲

Gloria, gloria. Gloria, gloria, Glory, glory to the new-born King.

Glory, glory to the new-born King.

榮耀,榮耀,榮耀,榮耀,榮耀,榮耀,榮耀,榮耀歸於新生王.

榮耀,榮耀歸於新生王.

He is born, the divine Christ Child, Play on the oboe and bagpipes merrily.

> 祂生來就是神聖的基督 快樂地吹著雙簧管和風笛

He is born, the divine Christ Child, Sing we all of the Savior's birth.

祂生來就是神聖的基督 我們為救主的誕生歌頌

Through long ages of the past, Prophets have foretold His coming.

恆古以來, 先知已預言祂的出現 Through long ages of the past, Now the time has come at last!

恆古以來, 這時間終於來到了! He is born, the divine Christ Child, Play on the oboe and bagpipes merrily.

> 祂生來就是神聖的基督 快樂地吹著雙簧管和風笛

He is born, the divine Christ Child, Sing we all of the Savior's birth.

祂生來就是神聖的基督 我們為救主的誕生歌頌 O, how lovely, O how pure, Is this perfect Child of heaven.

這完美的聖子是多麼的可愛, 多麼的純潔 O, how lovely, O how pure, Gracious gift of God to man.

神賜世人的禮物是多麼的可愛,多麼的純潔

He is born, the divine Christ Child, Play on the oboe and bagpipes merrily.

> 祂生來就是神聖的基督 快樂地吹著雙簧管和風笛

He is born, the divine Christ Child, Sing we all of the Savior. Alle, Alleluia, Alle, Allelu!

池生來就是神聖的基督 我們為救主的誕生歌頌 亞利,亞利路亞,亞利,亞利路!